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   тат е ра  матри а т   ру  кие  иа ектн е  ек ем     емо    у о  .   резу  тате и   е о-

 ани         т   этимо огиче кие корни   о : опи   а т   пра  а  н кие и токи ру  ки   ек ем. 

Про о ит   и еографиче ки  ана из  ери ато . Интере  пре  та    т ча тотн е  очетани   еман-

тиче ки  признако , что поз о  ет про е ти и еографиче ки  ана из  ек ем, репрезентиру щи   е-

мантику ʻ у о ,    о ши ʼ.   и   е уемом материа е   тречен  метафор , котор е преимуще-

 т енно реа изу т анатомиче ку  мо е  . 
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The article considers Russian dialect lexemes with the seme “dry”. As a result of the study, etymo-

logical roots of words are revealed, the proto-Slavic origins of Russian lexemes are described. Ideographic 

analysis of derivatives is conducted. Frequency of semantic features combinations is examined, which allows 

for conducting ideographic analysis of lexemes representing the semantics “dry, dried”.  The metaphors re-

vealed in the material analyzed are mainly based on the anatomic model. 
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